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Antwoord college 
 

Er is een studie lopende die de huidige toestand van zwembad 
Geerdegemvaart in kaart moet brengen om de juiste keuzes te kunnen 

maken om het zwembad zo lang als nodig open te houden. Deze studie 

omvat zowel een onderzoek naar het bouwkundige/stabiliteit als naar de 
technieken. Resultaten worden verwacht na de zomervakantie. 

 
Indien zwembad Geerdegemvaart zou gerenoveerd worden, kan Mechelen 

gebruik maken van de Vlaamse subsidie, tenzij de pot op zou zijn. Enkel ver 
gevorderde, concrete projecten komen in aanmerking. Belangrijk om te 

weten is dat renovatie van zwembad Geerdegemvaart de problematiek niet 
oplost van onder andere de waterpoloclub die minstens een 34m zwembad 

nodig heeft. 
 

Alle pistes zullen onderzocht en verder bestudeerd worden zodat een 
gefundeerde beslissing kan genomen worden. 
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